



优品生物

UpingBio

网址: www.upingBio.com

邮箱: youpin@youpinbio.com

地址: 深圳市南山区粤海街道高新区社区高新南九道 45 号

技术电话: 400-999-8863

山羊抗兔免疫球蛋白 G (IgG) 抗体 (H+L) (生物素标记) 说明书

首先感谢您选择深圳市优品生物科技有限公司，我司为您提供优质的免疫学试剂，在您使用本产品前，请认真阅读说明书，不清楚之处，请联系技术人员解答，这对您顺利完成实验很有帮助。

名称：山羊抗兔免疫球蛋白 G (IgG) 抗体 (H+L) (生物素标记)。

目录号：YP848537-S

亚型：IgG

应用：Elisa;WB;IHC;ICC

种属：Rabbit

靶点：Rabbit IgG (H&L) Biotin

组成：Liquid in PBS containing 50% glycerol, 0.5% BSA and 0.02% sodium azide.

来源：Goat

稀释：Elisa (1:5000 - 1:20000), WB (1:5000 - 1:20000), IHC (1:500 - 1:1000), ICC (1:500 - 1:1000)

纯化工艺：The antibody was isolated from ascitic by immunoaffinity chromatography using antigens coupled to agarose beads.

浓度：1 mg/ml

储存：Stable for one year at -15° C to -25° C from date of shipment. For maximum recovery of product, centrifuge the original vial after thawing and prior to removing the cap. Aliquot to avoid repeated freezi

其他名称：Goat Anti-Rabbit IgG (H&L) Biotin

背景：Immunoway secondary antibodies are available conjugated to enzyme, biotin or fluorophore for use in a variety of antibody-based applications including Western Blot, ImmunoHistoChemistry, ImmunoFluorescence, Flow Cytometry and ELISA. We offer high quality secondary antibodies from goat, rabbit and donkey sources for your each application. Serum adsorbed secondary antibodies are also available and

are recommended for use with immunoglobulin-rich samples.